# 聖徒交通

#### **Announcements**

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們,願您在 這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士,一同來到 主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.

- 三、本週讀經聚會將交通「哈該書」第二章, 歡迎弟兄姊妹 一同來分享主的話。
  - 1. 週五晚間聚會在梁弟兄家舉行, 6:45 pm 晚餐, 7:30 pm 聚會 (909)468-5652
  - 2. 週六晚間聚會在傅梁耐麗姊妹家舉行, 6:45 pm 晚餐, 7:30 pm 聚會 (562)694-5589

Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m. English meeting will be held at Louis Xu's house.

四、我們將在下主日(12日)中午用餐後舉行教會事奉聚會, 請弟兄姊妹預留時間參加,一同交同神家的事。

A church service meeting will be held next Sunday after lunch. Please reserve your time to attend.

交通事項包括: Items to be discussed are as follows:

- 1. 郊遊活動 Churchwide outing
- 2. 福音推動 Evangelization plans
- 3. 春令會 Spring retreat
- 4. 其他(歡迎建議) Others (suggestions are welcome)

# 聖 迦 谷 基 督 徒 聚 會

**Christian Assembly of San Gabriel Valley** 



#### 丰日敬拜聚會

#### **Sunday Worship**

10:00a.m. 壁餅聚會

Breaking of Bread

福音班

Gospel Class

10:45a.m. 信

信息聚會

Message Meeting

兒童主日學

Sunday School

#### 週二禱告聚會

#### **Tuesday Prayer Meeting**

7:30p.m. 敬拜及代禱

Worship and Pray

#### 週五讀經聚會

### **Friday Bible Study Meeting**

7:30p.m. 聚會

Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768 Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

> Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288 Website: www.east.casgv.org

#### Æ Ne 2:17

來罷、我們重建耶路撒冷的城牆、免得再受凌辱。

Come, let us rebuild the wall of Jerusalem, and we will no longer be in disgrace."

#### 二〇〇六年二月五日

## 主 日 敬 拜 聚 會

『你們也應當如此行,爲的是記念我。』(路廿二19)

二、信息聚會:

領詩:錢弘(276) 翻譯:梁殷宗官

信息:賀徐南珊 報告:冷晶

主題:你們是世上的鹽

羅 14:7 我們沒有一個人爲自己活、也沒有一個人爲自己 死。

羅 14:8 我們若活著、是爲主而活·若死了、是爲主而死· 所以我們或活或死、總是主的人。

太 5:13 你們是世上的鹽·鹽若失了味、怎能叫他再鹹呢· 以後無用、不過丟在外面、被人踐踏了。

路 14:34 鹽本是好的:鹽若失了味、可用甚麼叫他再鹹呢。

路 14:35 或用在田裏、或堆在糞裏、都不合式,只好丟在外面。有耳可聽的、就應當聽。

#### 一、爲什麼我們稱爲世上的鹽

- 二、鹽的功用
- 三、無味的鹽

四、結語

## February 5, 2006

#### **SUNDAY WORSHIP**

**BREAKING OF BREAD:** Paul Shen, Joseph Chien "Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

#### **MESSAGE MEETING:**

Song Leader: Joseph Chien Interpreter: Michelle Liang Message: Nancy Hoo Announcer: Jing Leng

#### Sermon: YOU ARE THE SALT OF THE EARTH

- Ro 14:7 For none of us lives to himself alone and none of us dies to himself alone.
- Ro 14:8 If we live, we live to the Lord; and if we die, we die to the Lord. So, whether we live or die, we belong to the Lord.
- Mt 5:13 "You are the salt of the earth. But if the salt loses its saltiness, how can it be made salty again? It is no longer good for anything, except to be thrown out and trampled by men.
- Lk 14:34 "Salt is good, but if it loses its saltiness, how can it be made salty again?
- Lk 14:35 It is fit neither for the soil nor for the manure pile; it is thrown out. "He who has ears to hear, let him hear."
  - 1. Why are we called the salt of the earth?
  - 2. The functions of the salt
  - 3. When the salt loses its saltiness
  - 4. Conclusion